
   

 

Svar på interpellation från Hanna Stymne Bratt 

(S) angående parkeringen vid Norrtälje sjukhus. 

Hanna Stymne Bratt (S) har i en interpellation ställt en fråga till mig angående parkeringen 

vid Norrtälje sjukhus. Frågan består av två delar som besvaras nedan. 

Vilka initiativ har tagits i frågan senaste året? 

 
Jag kan bara svara för vad jag har gjort. Frågan har varit tidigare varit uppe i KPR och RFF, 

där även interpellanten deltog. Jag har diskuterat frågan med ordföranden för KSON och jag 

arbetar vidare med frågan. 

 

Avser du att ta några initiativ för att anställda vid Norrtälje sjukhus ska få tillgång 

till personalparkeringar enligt tidigare villkor och att besökare enklare ska kunna 

parkera vid sitt sjukhusbesök? 

 
Jag har för avsikt att arbeta vidare med frågan. Att personal förmånsbeskattas om de kan 

parkera avgiftsfritt vid sina respektive arbetsplatser är varken rätt eller vist. Det är en viktig 

fråga för många att den lagstiftningen tas bort. Det är inte rimligt att det ses som en förmån 

att kunna parkera vid sitt arbete.  
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